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Kære Astrid Aller 
 
Tak for din henvendelse den 20. maj til Teknik‐ og Miljøforvaltningen vedr. bylivsgader. Jeg svarer på dine 
spørgsmål, da de omhandler mit ansvarsområde i forvaltningen.  
 
Du spørger til, hvordan forvaltningen arbejdet med at tænke frigader ind.  Jeg kan oplyse dig om, at i forhold til SF’ s 
tidligere forslag om frigader har forvaltningen udarbejdet en vejledning, som ligger på hjemmesiden. Da den måske 
ikke er helt nem at finde, får du her et direkte link: https://www.kk.dk/artikel/saadan‐aendrer‐du‐paa‐din‐vej . 
Forvaltningen har modtaget ganske få henvendelser fra interesserede, som telefonisk har fået vejledning i forhold til 
mulighederne. Forvaltningen har endnu ikke modtaget konkrete ansøgninger, hvorfor der ikke er igangsat nogle 
projekter.  
 
Ansøgninger om frigader bliver forelagt Teknik‐ og Miljøudvalget til politisk beslutning, herunder spørgsmålet om 
eventuel finansiering af nedlagte parkeringspladser.   
 
De gældende retningslinjer er, at forvaltningen velvilligt vejleder alle interesserede parter, som potentielt ønsker at 
gennemføre projekter, hvor gaderne kan indrettes efter lokale ønsker og på den måde skabe nyt liv mellem husene. 
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